
 

 

Z Á P I S NI C A 

 

zo zasadnutia komisie financií a rozpočtu MsZ v Kežmarku,  

ktoré sa konalo dňa 07.06.2023 o 15:00 hod. v zasadačke MsÚ Kežmarok 

 

 
Prítomní: Mgr. Bc. Jozef Matia, Ing. Pavol Fejerčák, Ing. Jiří Ruml, Ján Zakucia, Filip Kormoš, 

Ing. Miroslav Perignáth, Ing. Janka Gantnerová  
 
Ospravedlnení: Martin Špitková, Daniel Mištík, 
 
Zapisovateľka: Mgr. Marta Pjurová 
 

 

Program:  

 

1. Otvorenie. 

2. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ..../2023, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu 

službu, spôsob jej určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení 

pre seniorov a Zariadení opatrovateľskej služby Kežmarok.  

3. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ..../2023 o poskytovaní sociálnych služieb a príspevku 

na čiastočnú úhradu sumy za poskytovanie pobytových sociálnych služieb v ZPS a ZOS 

Kežmarok pre osoby s trvalým pobytom v meste Kežmarok.  

4. Návrh záverečného účtu Mesta Kežmarok 2022 

5. Návrh na zmenu rozpočtu rok 2023 

6. Rôzne. 

7. Záver. 

 

 

1. Otvorenie 

 

- predseda komisie otvoril zasadnutie, privítal všetkých prítomných a oboznámil členov komisie 

s programom a prešiel k ďalšiemu bodu programu 

 

 

2. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ..../2023, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu 

službu, spôsob jej určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení 

pre seniorov a Zariadení opatrovateľskej služby Kežmarok.  

 

- predseda podal slovo vedúcej social. odd., ktorá predstavila bod programu a oboznámila členov 

s návrhom VZN. Informovala, že dôvod navýšenia úhrady za službu ovplyvnilo hlavne prijatie 

nového zákona, kedy muselo zdravotnícke zariadenie prijať nových kvalifikovaných 

zamestnancov na tieto služby. Tarifu ovplyvnilo aj navyšovanie hrubej mzdy a taktiež celková 

inflácia na stravu, energie atd. 

- p. Perignáth sa opýtal na sumu 1eur/deň čo sa týka prania a žehlenia, či sa to berie konkrétne 

na deň alebo podľa dní koľkokrát sa klientovi perie, kedy mu pani vedúca objasnila, že suma 

sa berie iba v rámci dňa kedy bola využitá 

 

Hlasovanie za Návrh VZN  

za : 7 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 



 

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

VZN mesta Kežmarok č. ..../2023, ktorým sa určuje suma úhrady za sociálnu službu, spôsob jej 

určenia a platenia úhrady za poskytovanie sociálnej služby v Zariadení pre seniorov a Zariadení 

opatrovateľskej služby Kežmarok. 

 
 

3. Návrh VZN mesta Kežmarok č. ..../2023 o poskytovaní sociálnych služieb a príspevku na 

čiastočnú úhradu sumy za poskytovanie pobytových sociálnych služieb v ZPS a ZOS 

Kežmarok pre osoby s trvalým pobytom v meste Kežmarok.  

 

- predseda dal slovo pani vedúcej social. odd., ktorá objasnila členom komisie celý návrh VZN 

- oboznámila členov komisie s plánmi sociálneho oddelenia a to vo veci povinnosti mesta 

poskytovať príspevok neverejným poskytovateľom sociálnych služieb, ktorý opatrujú občanov 

s trvalým pobytom v KK 

 

Hlasovanie za  

za : 7 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť  mesta 

Kežmarok č. ..../2023 o poskytovaní sociálnych služieb a príspevku na čiastočnú úhradu sumy za 

poskytovanie pobytových sociálnych služieb v ZPS a ZOS Kežmarok pre osoby s trvalým pobytom 

v meste Kežmarok 

 

 

4. Návrh záverečného účtu Mesta Kežmarok 2022 

 

- keďže návrh záverečného účtu Mesta Kežmarok je zverejnený na stránke mesta, tak predseda 

rovno požiadal členov o diskusiu a pripomienkovanie, ale keďže komisia nemala žiadne 

pripomienky, tak požiadal členov o hlasovanie 

 

Hlasovanie za Návrh záverečného účtu Mesta Kežmarok 2022. 

za : 7 (všetci prítomní) 

proti: 0 

zdržal: 0  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh 

záverečného účtu Mesta Kežmarok 2022 

 

 

5. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023 

 

- vedúca ekon.odd. informovala, že ide o druhý návrh na zmenu rozpočtu v roku 2023 a 

vychádza z hospodárenia mesta Kežmarok za rok 2022 

- podrobne vysvetlila a popísala komisii jednotlivé zmeny ako je zapojenie rezervného fondu do 

rozpočtu mesta 2023, nevyčerpaných transferov a príjmov z minulých rokov nielen mesta ale 

aj príspevkových organizácií a informovala, že všetky zmeny sú popísané podrobne aj v 

materiáloch na zmenu rozpočtu 

- s p. Rumlom prediskutovala vedúca podrobnejšie príspevok pre VPS a zároveň výpadok 

príjmov na športoviská. Taktiež prediskutovali a objasnili si chýbajúci príspevok na vianočné 

osvetlenie, ktoré má byť obsiahnuté v nasledujúcej zmene rozpočtu a prebrali aj príspevok na 

dopravné značenie + retardéry 



 

 

- opísala zapojenie príjmov škôl a CVČ a informovala, že celá suma je podložená konkretnými 

zložkami na čo bude táto suma v jednotlivých školách využitá 

- p. Perignáth pripomienkoval, aby materiály boli zasielané komisii skôr, aby si stihol 

preštudovať materiál. Dotazoval schvaľovanie zmeny rozpočtu novín, cyklochodníka, Baštovú 

ulicu, keby mu je nejasné, že namiesto schvaľovania rozpočtu v celkovom balíku, tak sa 

schvaľuje po častiach. Taktiež sa informoval o  navýšení výdavkov na Eľro a opýtal sa, či sa 

tam zarátalo aj navýšenie parkovného na Eľro. Tiež mu bola nejasná zmena navýšenia v 

administratíve a zapojenia príjmov príspevkových organizácií. Na podnety pána Perignátha 

reagovala vedúca ekon.odd. a prednostka MsÚ. 

 

 

Hlasovanie za Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2023. 

za:  6  (Mgr. Bc. Jozef Matia, Ing. Pavol Fejerčák, Ing. Jiří Ruml, Ján Zakucia, Daniel Mištík, 

 Filip Kormoš, Ing. Janka Gantnerová) 

proti:  0 

zdržal: 1 (Perignáth)  

 

Komisia financií a rozpočtu pri MsZ v Kežmarku    o d p o r ú č a   MsZ   s ch v á l i ť   Návrh na 

zmenu rozpočtu na rok 2023 

 

 

6. Rôzne 

 

- predseda komisie otvoril posledný bod komisie  
- p. Perignáth požiadal o vysvetlenie už schválenej zmeny kancelárie primátora mesta a žiadal o 

konkrétne vysvetlenie navýšenia repre primátora, kedy mu vedúca ekon.odd. dala infomráciu, 

že má pracovnú verziu kde má uvedený celý popis, ktorý pán Perignáth žiadal a rada mu to 

vysvetlí podrobne. 
 
 
7. Záver 

 

- predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil komisiu. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Marta Pjurová 

Kežmarok, 07.06.2023 

 

 

 

 

 

 

                                                                                 Mgr. Bc. Jozef Matia 

                                                    predseda Komisie financií a rozpočtu pri MsZ Kežmarok  


